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Huns dia 30 del mes que som a les 19 hores, que- 
dant nomenats els companys Drs. Brossa, M as 
Oliver, Ribas Soberano, Garcia Tornel i Sureda 
Costas per a formar part de la Ponència d’Asse- 
gurances Socials i per a la reunió de la Consultiva 
i Conseil el prôxim dijous dia 3 d ’octubre a la 
mateixa hora de les 19.

S ’entaula un canvi d ’impressions sobre la con- 
veniència d ’assistir al Congres de Saragossa en 
representado nombrosa o 110, i s ’acorda que hi 
assisteixin a l’igual que el CoMegi, dos représen
tants del Sindicat, el que veurà amb molt de 
gust l ’assistència d'altres companys, perô amb 

carácter particular.
I sense altres assumptes a tractar, s'aixeca la 

sessió a les 3 hores i 10 minuts del dia segiient 
al de començada.

Acta núm. 411

A  les 19 hores i 30 minuts del dia 3 d ’octubre 
del 1935, es reuneix el Consell General del S in
dicat de Metges de Catalunya, Junta Consultiva 
i els Drs. Corachan, Cabré, Abelló, Brossa, C a
va, Comas, Ferrer, Fornells, Garcia, Masriera, 
Nart, Oliveras, Sambola, Vilardell, Girona. Puig 
i Sais, Ribas, Queraltó, Tost, Bosch, Sicart, V i-  
la, Mas, Molí, Pi i Sunyer, Mestres, Serra R ie
ra, Viarnés, Soler i Pía, Aguadé i Miró, Armen- 
dares, Dalmau i Pía, Ribas, Armengol, Subirana, 
Boguñá, Garcia-Tornel, Fontcuberta, Pujadas, 
Sastre i Torruella, en sessió extraordinaria de 
segona convocatoria.

Excusen la seva no assistèneia els Drs. Vives, 
Ros, Genover, Sancho, Darder, Martí Boix, S i
mon, Torres, Sastre i Mir.

Actúa de President el Dr. Corachan i de Se
cretari el Dr. Cabré.

Oberta la sessió el Sr. President manifesta que 
el Consell General, en la sessió celebrada el dia 
26 del proppassat setembre, després de la que tin
gué lloc amb la Junta Consultiva i altres com
panys, acordà el nomenament d’una Ponència com
posta pe1 s Drs. Garcia-Tornel, Brossa, Mas i O li
ver i Ribas i Soberano. Diu que aquesta Ponèn
cia, ha célébrât unes reunions en les que s ’ha 
proceditra 1‘estudi del projecte del Consell i del de 
l ’Institut Nacional de Previsió, juntament amb 
les notes del Dr. Subirana, havent arribat a un 
acord en la redacció del Projecte que es porta a 
aquesta sessió. Diu també que es repartiren co
pies dels esmentats projectes a tots els reunits 
per tal que poguessin fer les suggerèneies que cre- 
guessin convenients en discutir-se el projecte que 
presenta la Ponència.

Pren la paraula el Dr. Mas i Oliver en nom de 
la Ponència per a manifestar que aquesta lia ac
ceptai en la seva totalitat el projecte aprovat in- 
terinament peí Consell, afegint-hi solament les 
següents addicions : En primer lloc suprimir tot

caire que pogués semblar 1111 monopoli per part 
de l ’Estat. En segon lloc, limitar lextensió  de 
r  Assegurança, i en tercer respectar les Mu- 
tualitats, i tenir en compte la iguala médica dels 
medis rurals.

A  continuado fa unes aclaracions de la forma 
en qué está redactada la ponència de l ’Institut 
Nacional de Previsió, fent ressaltar que si s ’a- 
provés aquest projecte, de fet podria entrar tot- 
iiom en l ’Assegurança. Diu també que el més 
práctic seria suprimir l ’Assegurança voluntaria, 
puix és molt difícil d ’inspeccionar, admetent-lo 
no obstant, pero amb restriccions. Acaba dient 
que está a la disposició dels reunits per a les acla
racions que demanin.

El Dr. Puig i Sais pren la paraula per a cridar 
l ’atenció dels reunits referent a l ’extensió de TAs- 
segurança. Opina que la persona que guanya un 
sou de 6.000 pessetes no hauria d'incloure’s a 
F Assegurança, puix ja  pot pagar-se el metge, i, 
per tant és en merma dels nostres interessos. A 
més, creu que l ’Estât no ha de contribuir a l ’A s- 
segurança d ’un treballador que guanya aquesta 
quantitat. Es refereix també a l ’amplitud del pro
jecte de l ’Institut Nacional de Previsió amb re- 
feréncia ais familiars compresos i de 1 Tiospitalit- 
zació dels malalts. En general es mostra partidari 
de la restricció.

Intervé el Dr. Brossa per a unes aclaracions. Co- 
mença dient que la ñxació del tipus de sou, creu 
que no esta al nostre albir per quant a Espanya 
es va a una unificado d'Assegurances. E11 aques
ta unificado s ’estableix una quota única i, per 
tant, hi ha uns termes unies, i un d ’aquests és el 
tipus del sou. No s ’han, dones, de fixar uns dife- 
rents tipus per cada assegurança d ’invalidesa, ma- 
ternitat, mort i malaltia. Es refereix a alguns 
punts del parlament del Dr. Puig i Sais aclarint 
que les remuneracions ja  están calculades a base 
de coeficients. A clareix  que en el projecte del 
Consell esta previst que tots els hospitáíitzats pa- 
guin i que si es posa en el projecte, és per a evitar 
duplicitat de servéis. Per íiltim es refereix a les 
excepcions que permet el Conveni Internacional, 
a les que, sota el criteri restrictiu, el projecte del 
Consell s’adapta en tôt el possible.

Intervé el Dr. Arm engol dient que el tipus de
6.000 pessetes ara per ara encara és en projecte 
i que, per tant, 110 tenim cap necessitat de fixar-
lo tan ait i si nosaltres fixem una quantitat més 
baixa, és possible que aconseguíssim rebaixar-lo. 
Es refereix també ais familiars que están com
presos en l ’Assegurança, manifestant-se partidari 
de fer-la personal per creure que si es fa  fam i
liar i amb el limit máxim de 6.000 ptes. s’hauria 
d ’aconseguir la socialització de la qüestió. Tam - 
poc creu convenient fer l’Assegurança volunta
ria.

El Dr. Brossa explica el criteri seguit en es- 
tablir en aquest projecte el tipus de 6.000 ptes.,


